

《单词百科:comparison是什么意思?comparison怎么发音?comparison的解释和用法》

英语单词comparison是什么意思?comparison怎么读?comparison怎么发音?简答网为您整理了comparison的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



comparison怎么读

comparison的读音:[k ə m ' pær ɪ sn]

comparison的意思

1、n.比较;相比;

comparison的相关词组

1、by comparison to 与...相比 (同...比较起来);

- 2、by comparison 相比之下;相形之下;
- 3、factor comparison system 因素比较法;
- 4、factor comparison method 因素比较法;
- 5、in comparison with 与...比较起来;
- 6、in comparison to 与...相比;
- 7、in comparison 相比之下;
- 8、paired comparison method 对偶比较法;
- 9、by comparison with .相比,同...比较起来;
- 10、comparison shopping 采购条件的比较调查;
- 11、bear comparison with 比得上;
- 12、pairing comparison 成对比较法, 对比法;
- 13、paired comparison 成对比较;

comparison的近义词

- 1、**compare** v.比较;把...比作;相比;与...类似;
- 2、**likeness** n.相像, 相似;外表;照片, 肖像;

comparison的反义词

- 1、**difference** n.差别, 差额;变化;分歧;
- 2、**dissimilarity** n.不同, 相异点, 相异;差;

comparison的双语例句

- 1、The amount of carbon dioxide released by human activities such as burning coal and oil is small in comparison.

相比之下, 人类活动燃烧煤、石油等所释放的二氧化碳要少一些。

2、I'll just cite some figures for comparison.

我要引用一些数字作比较.

3、Any comparison that is not strictly factual runs the risk of being interpreted as subjective.

任何不完全切合实际的比较都有可能被当作主观臆断。

4、The rest of the arts scene looks increasingly turgid by comparison.

比较而言，艺术界的其他领域看起来越发索然无味。

5、This is a very apposite comparison.

这是一个非常妥帖的比喻.

6、Since he came to live with me, we have been subject to a campaign of spite and revenge which makes Lady Sarah appear angelic by comparison.

自从他来与我同住，我们之间便摩擦不断；相比之下，萨拉夫人倒显得一副菩萨心肠。

7、Those places are modern by comparison with Tresillian.

与特西利安相比，那些地方很现代。

8、He came off well by comparison with the others.

跟别人相比,他表现好.

9、This dress is really cheaper by comparison.

比较起来,这件衣服确实便宜.

10、By comparison with London, Paris is small.

与伦敦相比, 巴黎较小.

11、He puffed the new system by showing how badly his existing system performed by comparison.

他通过比较，展示了当前的系统运行得如何不好，以此来吹捧这种新的系统。

12、The bulk and weight of coal required in the majority of manufacturing industries is large in comparison with the bulk and weight of other raw materials.

在大多数制造工业中,所需要的煤的体积和重量,与其他原材料的体积和重量相比都显得很大.

13、A younger child will benefit more from an older sister's help than from an unfavourable comparison between their progress.

与一味地比较进步情况相比, 年纪小一些的孩子会从姐姐的帮助中获益更多。

14、They make a comparison of New York to a beehive.

他们把纽约比作一个蜂巢.

15、My garden doesn't stand comparison with his.

我的花园无法和他的相比.

16、A comparison of the two teams indicates that Saturday's game will probably be close.

对两队所作的比较表明星期六的比赛很可能是势均力敌的.

17、The film bears favourable technical comparison with Hollywood productions costing 10 times as much.

该片与耗资为其10倍的好莱坞制作相比在技术上毫不逊色。

18、There is no comparison between the two.

二者不能相比.

以上是简答网为您整理的comparison怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于comparison的用法、comparison的释义、comparison的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/comparison>